

GUIDE

HOTELS



vu par l'équipe de **ELLE** Belgique

Downtown hotel with a village feel

Although just five minutes' walk from the bustling Matoyianni, Mykonos' most glamorous street, guests at this boutique hotel can enjoy quiet luxury and panoramic views over the town's whitewashed houses and blue Aegean Sea. Set in beautiful gardens, the Belvedere is designed like a traditional Cyclades village with seven small buildings around an asymmetrical pool. It aims to recreate the island's

relaxed lifestyle through a series of convivial areas in which guests can mingle. The 41 rooms and 6 suites are in six buildings designed and decorated using local materials. Long drinks and snacks are served in the Pool or Snack Bar while the Matsuhisa Mykonos restaurant serves a unique Japanese-South American fusion cuisine, courtesy of world-famous Japanese chef Nobu Matsuhisa.

Practical information

- Member of "Small Luxury Hotels of the World"
- General Manager: Nikolas Ioannidis
- Access by taxi from nearby Mykonos airport or Chora port
- Open all year
- 41 rooms and 6 suites: €105 to €340 (low season); €230 to €560 (high season)
- Restaurant: Matsuhisa Mykonos
- Two bars: Snack and Pool Bar, Sunset Bar
- The Remise Cellar is available to visit, for wine tastings or small receptions
- Campain Lounge - Conference Room (up to 40 people)
- Swimming pool with pool lounge
- Fitness Studio
- Spa Therapy Services including Jacuzzi, steam room, massage therapies



Un hôtel branché au cœur de la ville avec une atmosphère de village

A seulement 5 minutes à pied du très animé Matoyianni, un des quartiers chauds et glamour de Mykonos, cet hôtel de charme est apprécié pour son calme luxuriant et sa vue panoramique sur les maisons chaulées et la mer Egée. Niché au cœur de magnifiques jardins, le Belvédère est inspiré des villages traditionnels des Cyclades construits avec 7 petites maisons qui s'organisent autour d'une piscine asymétrique. L'endroit vise à recréer le rythme relaxant des îles grâce

à une série de petits coins conviviaux où les invités peuvent se retrouver tranquillement pour bavarder. Les 41 chambres et 6 suites se situent dans 6 des 7 maisonnettes et ont été conçues et décorées avec des matériaux locaux. Des en-cas et boissons sont servis au bar de la piscine et au Snack tandis que le restaurant Matsuhisa offre une cuisine fusion sud américano-japonaise des plus extraordinaires, courtoisie du chef japonais mondialement connu Nobu Matsuhisa.



Informations pratiques

- Membre de "Small Luxury Hotels of the World"
- Directeur Général : Nikolas Ioannidis
- Accessible par taxi de l'aéroport de Mykonos au du port de Chora
- Ouvert toute l'année
- 41 chambres et 6 suites de 105 € à 340 € (basse saison) et de 230 € à 560 € (haute saison)
- Restaurant : Matsuhisa Mykonos
- 2 bars : Snack et Pool Bar, Bar Sunset
- Possibilité de visiter la cave à vin de Remmie, dégustation ou petites réceptions
- Salon Company - Salle de conférence (jusqu'à 40 personnes)
- Piscine
- Studio de fitness
- Spa : jacuzzi, hammam, massage

